
 

Bestyrelsesmøde DPF 
Den 17. august 2010 kl. 17:30 

Karlslundehallerne 

Kongens Enge  
Karlslunde 

Indkaldt af: LBÜ Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: PT     

Deltagere:                               
  

LBÜ, KR, GB, CT, MP, NEV, PE, EJ, PT 

Afbud:  HT 

Referat 

 
 

1. Godkendelse af referat fra sidst 
Pkt. 7 rettes til, at TU og TDU samarbejder om opfølgning på stævneledelse i dommer uddannelsen. 

2. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden er godkendt 

3. Beslutningspunkter:  
1) Orienteringsmøde - Hvem deltager (bilag) + næste bestyrelsesmøde- datoflytning 

Niels-Erik, Lotte og Pernille deltager 
Næste bestyrelsesmøde flyttes til 26/10. Mario kan måske ikke deltage. 

 

2) Veteran - Kval-aldersgrænse 
Fra 2011 skal reglen rettes, således at man betragtes som veteran i det kalenderår man fylder 55. 
Regelændringen skal gælde alle veteranturneringer under DPF. Dette skal rettes i klubmappen.  

 

3) DM - Præcisionsskydning - dommersag LUKKET PUNKT  
 

4) Jubilæumsturneringen (3 x P-udvalget). (PE) 
Bestyrelsen opfordrer udvalgt til at arbejde med den realistiske model. 
P-udvalget kommer med et oplæg til næste møde. 
 

5) CEP 

a. CEP Kongres dagsorden  
DPF stemmer for forslagene. Vi ønsker at Flemming Jensin bliver genvalgt 
Vi formoder at Danmark er godkendt som arrangør af U23 EM 
 

b. Ændring fra CEP ifm. afvikling af EURO-CUP. (PE) 
Vi skal tilrette de danske regler, således at de følger CEP’s regelsæt. 
Eurocup - reglerne skal tilføjes i klubmappen. (Glenn retter) 
 

c. Fortolkning af CEP’s regler vedr. økonomi/betaling af dommeren til Euro cup i Danmark  
DPF afholder ekstraordinært udgiften for dommer i Hvidovre i 2010.  DPF afholder fremover udgiften 
til ´dommer ved Eurocup kampe på hjemmebane.  Udgiften afholdes fremover indenfor indtægten fra 
deltagergebyret jfr. artikel 15 i CEP’s regler vedr. afholdelse af EuroCup. 
 

6) Petanque workshop weekend.  (PE)  
Punktet tages op på heldagsmødet, hvor vi laver en workshop der arbejder med mulighederne. Evt. kan det 
kombineres med arrangementer i forbindelse med vores jubilæum. 
 
 
 
 
 



 

7) Jubilæum: Bl.a. hvilke turneringer skal iværksættes  
Der er nedsat en arbejdsgruppe, der er i gang med at lave et digitalt jubilæumsskrift.  
Gruppen består af: Lars Juul - FIF, Lars Refn, Ulrik Løye og Niels Barfoed - KPK 
Vi får lavet jubilæumskugler, der skal sælges i 2011 
Vi har lejet den store sal i Idrættens Hus til jubilæumsdagen den 1. marts. 
Prinsgemalens sekretariat har givet et foreløbigt tilsagn om, at DPF’s protektor kan deltage. Vi laver udstilling 
og indendørs petanqueopvisning. 
De forskellige udvalg må meget gerne komme med forslag til andre tiltag. 
Bestyrelsen lægger hovedet i blød og tænker over, hvem der evt. skal tildeles forbundets hæderstegn på 
jubilæumsdagen. 
 

8) Fra Chalot: Hvad er bestyrelsens holdning vedr. brug af mesterskabstrøjer. Dm trøjer: Logo eller 
pins i stedet? 

Mesterskabstrøjer må bæres indtil der kåres en ny mester i pågældende mesterskab.  
Vi laver en pin, der udleveres til vinderne af et DPF mesterskab (triple, double, mix, single og  
præcisionsskydning samt vinderne af elitedivisionen) Chalot indhenter tilbud inden vi tager endelig stilling. 
 

9) Forslag: Årets spiller. Vi indfører en spillerpris (evt. en fast årlig pris).  Klubberne indstiller, 
bestyrelsen nominerer nogle blandt de indstillede, og der bliver derfor afstemning på 
hjemmesiden blandt de nominerede. 

Vi laver en pris der hedder årets DPF’FER. Medlemmerne kan gerne indstille kandidater og bestyrelsen 
udvælger en blandt de indstillede. Prisen uddeles på repræsentantskabsmødet. 1. gang i 2011. 
 

10) Forslag til Heldagsmødet. 
Vi skal tage stilling til de nye vedtægter 
Vi skal arbejde med udvalgenes handlingsplaner 
Vi skal udarbejde plan for workshop. 
Medlemmerne af de forskellige udvalg inviteres også. 
Mødet flyttes til den 28. november (Udvalgsformændene skal huske at informere deres udvalgsmedlemmer 
om datoflytningen) 
Vi afsætter den 27. november til vedtægtsmøde 
 

4. Meddelelser fra sekretariatet  
Vi har nu fået ny medlemsklub Næsbjerg, der har fået klubnummer 156 
Spillekalenderen 2011 er oprettet på petanque.dk 
Aktivitetskalenderen på petanque.dk mangler aktiviteter 
Vi har haft delvis succes med dankortbetaling. Der er dog enkelte der ikke kan/vil betale med kort. 
I det store hele har det dog aflastet sekretariatet lidt. 
Der er mulighed for også at tilkoble betalingssystemet til licensbestilling. Punktet tages op på næste 
bestyrelsesmøde. 
Opfordring fra EJ: Husk at benytte bcc-feltet til rundsendelse, så ikke alle kan se hinandens mailadresser. 
On-Sport er gået i luften, og DPF har foreløbig fået 3 indslag med vores EM piger. 
Vi har mulighed for selv at uploade små videoindslag. 
Pigerne tager videokamera med og vil forsøge at uploade flere indslag i løbet af EM. 
Sekretariatet opfordrer DPF til at investere i et videokamera så vi kan benytte On-Sport ved turneringer og 
arrangementer 

 

5. Meddelelser fra formanden  
DPF har ansat Knud Erik Asmussen i 4 uger i sekretariatet. 
Vi har et arrangement på bakken, Jørgen Büchert tager sig af det på forbundets vegne. Den transportable 
bane sættes op og der spilles en lille turnering. 

Der er 7 kandidater der stiller op til FIPJP’s bestyrelse inkl. Lotte. Der er fem ledige pladser 

Glenn: Tager til EM for Juniorer næste weekend 
Har lavet et oplæg til EM for veteraner, som Lotte medbringer til CEP-mødet ved EM for kvinder. 
Har lavet oplæg til ændring af regler for NM for veteraner 
Vi har fået hvidbogen fra Fritter-petanque. 
Veteran bruttotrup finalespillet bliver spillet 26. februar og 26. marts 



 

6. Meddelelser fra udvalgene   
ISU: Mario refererede fra arrangementet på rådhuspladsen. Det ligger også på petanque.dk 
Han har indledt et samarbejde med Nordic Sport Group, der var hovedarrangør af arrangementet. 
 
UU: Der var kun 1 tilmeldt ungdomssamling. Udvalget sender brev til klubformændene med forespørgsel om, 
de har ideer til ungdomsarbejde. 
Peter foreslår at overføre nogle af udvalgets penge til EU til brug for de juniorer der er der. 
Juniorlandsholdet samles i næste weekend i Bjerringbro. 
Udvalget har ikke holdt møde men har ringet og skrevet sammen. 
 
TDU: Niels-Erik Villadsen har fundet frem til samtlige turnerings skemaer. De ligger på en Cd-rom. 
Udvalget er ved at få rettet det nye dommerkursus til. De har planer om en uddannelsesdag med en 
efterfølgende praktisk prøve.  
 
TU: Vil gerne have en side i klubmappen omhandlende DM i præcisionsskydning. Udvalget udformer et 
udkast. 
TU har evalueret på DM i præcisionsskydning, og der vil fremover bliver strammet op omkring afholdelsen. 
Bestyrelsen roste TU for deres store arbejde. Godt gået af et nyt udvalg med mange udfordringer 

  

7. Økonomi  
 Det ser pænt ud. 

8. EVT. 
Forslag til TU vedr. SLT 2011.  
TU ser på forslaget og træffer en beslutning. 

 
EJ informerede om at man på peanque.dk med det samme kan se om en tilmelding er gået igennem. Desuden 
opdater EJ 2 gange om ugen en redigeret liste, hvor dubletterne fjernes og tilmeldingsnumrene fremgår. 
 

TDU har sendt et forslag til FIPJP om ændring af reglerne vedr. udkast af gris. 
 
 
Næste møde: Tirsdag den 26. oktober kl. 17.30 
 

 

 

 


